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PROTOKÓŁ 

XXIX Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 02 marca 2010 r. 

 

 

Posiedzenie XXIX Sesji rozpoczął o godz. 1000 Przewodniczący Rady Jan Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram XXIX Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący przywitał zaproszonych gości, radnych oraz sołtysów. Na 

posiedzenie Rady Gminy przybyło 15 radnych w związku, z czym Przewodniczący Rady Jan 

Piskor stwierdził prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

Radni przyjęli jednogłośnie następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 
2. Wystąpienie przedstawiciela Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych Województwa 

Pomorskiego w Gdańsku. 
3. Wystąpienie przedstawiciela Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku. 
4. Wystąpienie przedstawiciela Starostwa Powiatowego w Kwidzynie.  
5. Interpelacje i zapytania radnych.  
6. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych w okresie między sesjami. 
7. Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2010 r. 
8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.  
9. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/133/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 27 

czerwca 2008 roku w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Sadlinki do 
stowarzyszenia Powiślańska Lokalna Grupa Działania.  

10. Uchwała w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Sadlinki 
środków stanowiących fundusz sołecki w roku budżetowym 2011.  

11. Uchwała w sprawie zatwierdzenia projektu systemowego na rok 2010 w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 2013.  

12. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski. 
15. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 

 
 

Ad. 4. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – przywitał Pana Jana Homę Dyrektora Wydziału 

Infrastruktury i Inwestycji Starostwa Powiatowego w Kwidzynie. 

 J. Homa – przedstawiciel Starostwa Powiatowego w Kwidzynie – śniegi ustąpiły a 

było tego śniegu nie mało.  W czasie kampanii zimowej byłem na zwolnieniu chorobowym 

ale wiem co się działo. Zima była o tyle wyjątkowa, że od wielu lat nie wystąpiły tak duże 

opady śniegu.  

 Nie mieliśmy sygnałów, że drogi były nie przejezdne. Krótko po zaistnieniu dużych 

opadów śniegu był dysponowany ciężki sprzęt. W tegorocznym budżecie mieliśmy 450. tyś zł 

na zimowe utrzymanie dróg ale z powodu długiej i obfitej zimy musieliśmy dołożyć drugie 

tyle. Będziemy zwracali się do Rady Powiatu o dodatkowe środki na remont dróg.  
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Aktualnie jesteśmy na etapie objazdu dróg z powodu szkód jakie wyrządziła zima. Wbrew 

pozorom są one mniejsze niż przypuszczaliśmy.  

W najbliższych dniach najprawdopodobniej od poniedziałku przystąpimy do łatania dziur. Są 

to dziury głębokie, te najbardziej niebezpieczne.  

Natomiast jeżeli chodzi o inwestycje to w zeszłym roku ukończyliśmy Małą Obwodnicę 

Miasta Kwidzyna. Szczególnie III etap, który umożliwia wjazd do Kwidzyna od strony 

Sadlinek przez ul. Żwirową. W tym roku planujemy inwestycję ze środków europejskich 

droga Kwidzyna – Trzciano – Straszewo.  

Ze środków rządowych powiat łącznie z gminami przystąpił do programu poprawy 

bezpieczeństwa na drogach powiatowych poprzez budowę zatok autobusowych i luster. W 

Gminie Sadlinki tych obiektów będzie dosyć sporo. Na poprzednich spotkaniach 

zgłaszaliście Państwo problem naprawy poboczy. W tym roku będziemy mieli bardzo dużo 

kruszywa  

i sukcesywnie będziemy je naprawiać.  

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – dziękuje bardzo za obszerne przedstawienie 

tematu i proszę o pytania.  

 G. Podgórska – radna – w Nebrowie na nowo zrobionej drodze pojawiły się dziury. 

Kolejna sprawa to droga Nebrowo – Glina ona jest po prostu do naprawy. 

P. Żyła – radny – jeżeli już to pobocza. 

J. Homa – przedstawiciel Starostwa Powiatowego w Kwidzynie – znamy ten temat. 

Zła jest druga część drogi, zwłaszcza pobocza. Będziemy je sukcesywnie naprawiać.  

B. Krzemień – radny – jeżeli chodzi o zimowe utrzymanie dróg. Pan był zachwycony 

odśnieżaniem ale chyba to nie było w tym województwie tylko w kujawsko – pomorskim. 

Chwali się Pan tym bardzo mocno a tak naprawdę to szkoda mówić. Druga sprawa to 

pobocza np. w miejscowości Rusinowo. Mamy obiecane lustro w Glinie a teraz jest tylko 

jedno w Nebrowie.  

J. Homa – przedstawiciel Starostwa Powiatowego w Kwidzynie – moim zdaniem 

dużo się robi. Zimą się nie chwalę i nie byłem w województwie kujawsko – pomorskim. Drogi 

były odśnieżane zgodnie z kategoriami.  

Miał Pan sytuację, że gdzieś Pan nie dojechał. Pewne rzeczy trzeba wypośrodkować. 

Trzeba tak odśnieżać aby w pierwszej kolejności był przejazd i dojazd do pracy i do domu.  

B. Krzemień – radny – jeżeli samochód który odśnieża jedzie w jedną stronę i wraca 

tym samym paskiem to coś jest nie tak.  

J. Homa – przedstawiciel Starostwa Powiatowego w Kwidzynie – na pewnym etapie 

musi być przede wszystkim zapewniona przejezdność.  

S. Surma – radny – do kogo należy droga w Białkach w kierunku leśniczego? 
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J. Homa – przedstawiciel Starostwa Powiatowego w Kwidzynie – jest to droga 

powiatowa.  

W. Wiśniewski – radny – proszę Pana mam pytanie dotyczące drogi powiatowej w 

Olszanicy. Tam jest obecnie wąwóz jakie są perspektywy umocnienia tych poboczy. Przy 

drodze powiatowej stoi słup, rosną brzozy, które mu zagrażają i prośba jest żeby je wyciąć.  

J. Homa – przedstawiciel Starostwa Powiatowego w Kwidzynie – sprawdzimy to 

drzewo, jesteśmy w trakcie wycinki drzew więc możemy je wyciąć.  

E. Krajewska – Wójt – czy możemy liczyć na te lustro w Glinie? 

J. Homa – przedstawiciel Starostwa Powiatowego w Kwidzynie – jeżeli chodzi o 

‘Program poprawy bezpieczeństwa” to w ubiegłym roku objechaliśmy wszystko i wydaje mi 

się, że pani Wójt zadbała o interesy gminy zresztą jak zawsze.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – podziękował Panu Homie za obszerne 

przedstawienie tematu i za przybycie na sesje Rady Gminy a następnie poprosił Pana 

Ryszarda Kobusa Kierownika Rejonu Dróg Wojewódzkich w Sztumie o przedstawienie 

informacji na temat zimowego utrzymania dróg wojewódzkich na terenie gminy.  

R. Kobus – Kierownik Rejonu Dróg Wojewódzkich w Sztumie -  zima była dużo 

cięższa niż w ubiegłych latach. Wszystkie drogi wojewódzkie są utrzymywane w standardzie 

IV. Były pewne nieprawidłowości przy dużych opadach śniegu. Każdy pojazd, który odśnieżał 

miał zamontowany nadajnik GPS, przez który był monitorowany. Jest do dodatkowa kontrola 

nad pracą sprzętu, który pracuje bardzie efektywnie. Zima pochłonęła bardzo duże środki. 

Na razie są środki finansowe ale są obawy, że może ich zabraknąć na IV kwartał w związku 

z tym Zarząd wystąpił do Urzędu Marszałkowskiego o zwiększeniu budżetu o dodatkowe 

środki.  

Wszystkie remonty będą przeprowadzane w ramach bieżącego utrzymania dróg.  

P. Żyła – radny – od kiedy ruszą naprawy dróg? 

R. Kobus – Kierownik Rejonu Dróg Wojewódzkich w Sztumie – w pierwszej 

kolejności naprawiamy głębokie dziury a następnie bieżące remonty. W tym przypadku 

środków nam nie zabraknie, mamy już rozpisane przetargi.  

Z. Krajewski – radny – w czasie opadów śniegu jechałem za samochodem, który 

odśnieżał i nie mogłem się przebić. Był wypadek na drodze 612 jest to teraz wyjaśniane.  

W. Wiśniewski – radny – miejscowość Bronisławowo droga wojewódzka, po 

mrozach, które były w tym roku pół asfaltu pójdzie do rowu, bo zostały wycięte drzewa i nie 

ma gdzie się on zatrzymać.  

A. Zorena – radny powiatowy – „Tereny Zielone” zainkasowały w sumie 750.000,00 

zł. Czy ma Pan dane jaką kwotę zapłaciliście za drogi wojewódzkie na terenie gminy? czy 

rozważaliście aby dopuścić mniejsze firmy do przetargów? 
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R. Kobus – Kierownik Rejonu Dróg Wojewódzkich w Sztumie -  w rozbiciu na gminy 

nie mam dokładnych danych. Mogę tylko powiedzieć, że z kwot na usługach 744.000,00 zł i 

materiałach 250.000,00 zł wydatkowaliśmy do dnia 20 lutego 460.000,00 zł na usługach i 

115.000,00 zł na materiałach.  

My ogłaszamy przetargi i z terenu Gminy Sadlinki nikt nie startuje. Powtarzaliśmy 

przetarg dwa razy i zgłosiły się tylko „Tereny Zielone”.  

E. Krajewska – Wójt – Sadlinki są wyodrębnione? 

R. Kobus – Kierownik Rejonu Dróg Wojewódzkich w Sztumie – Sadlinki plus część 

Gminy Kwidzyn.  

B. Krzemień – radny – została zaczęta droga wojewódzka Gardeja – Dziwno i dalej 

słyszałem, że nie będzie robiona. 

R. Kobus – Kierownik Rejonu Dróg Wojewódzkich w Sztumie -  na dzień dzisiejszy 

nie odpowiem na to pytanie.  

M. Grzyb – radny – czy coś się będzie działo z naszą burzówką na skrzyżowaniu 

dróg wojewódzkich w Sadlinkach, ta sprawa się już ciągnie bardzo długo. Mówiono także o 

mikrodywaniku asfaltowym. 

R. Kobus – Kierownik Rejonu Dróg Wojewódzkich w Sztumie – aby myśleć o 

dywaniku pierwsza musi być zrobiona burzówka.  

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – podziękował panu Kobusowi za obszerne 

przedstawienie tematu i za przybycie na sesję Rady Gminy a następnie poprosił Panią Iwonę 

Tyburską Z-ca Dyrektora ds. Inwestycji ZMiUW Województwa Pomorskiego oraz Pana 

Andrzeja Szejerkę Kierownika OT ZMiUW Województwa Pomorskiego o omówienie spraw 

związanych ze stanem technicznym wałów przeciwpowodziowych rzeki Wisły oraz 

utrzymania i konserwacji urządzeń melioracji podstawowej i planowany pracach w tym 

zakresie w roku bieżącym na terenie gminy.  

I. Tyburska – Z-ca Dyrektora ds. inwestycji ZMiUW – dokonała prezentacji własnej 

osoby i poprosiła Pana Andrzeja Szejerkę o omówienie działalności w utrzymaniu wód  

i urządzeń melioracji wodnych podstawowych na ternie powiatu.  

A. Szejerka – Kierownik OT ZMiUW w Kwidzynie – przedstawił informację  

z działalności w utrzymaniu wód i urządzeń melioracji wodnych podstawowych na terenie 

powiatu kwidzyńskiego i sztumskiego (informacja stanowi załącznik Nr 2 do protokołu).  

I. Tyburska – Z-ca Dyrektora ds. inwestycji ZMiUW – na konserwację i utrzymanie 

urządzeń melioracji podstawowej  otrzymujemy pieniądze z budżetu Wojewody. Na 

Województwo Pomorskie mamy przeznaczone 400 mln złotych w tym 200 mln na Żuławy. W 

maju rozstrzygniemy przetarg i rozpoczniemy inwestycje naprawy wału na długości Kaniczki 

Grabowo. Planowany koszt inwestycji to ponad 12 mln złotych przy czym na teren gminy 

Sadlinki 1.400.000,00 zł netto. Ta inwestycja będzie realizowana z PROW-u.  
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W tym roku planujemy całkowitą odbudowę kanału Jajło IV w metrach 0+000-5+100. 

E. Krajewska – Wójt – pozwolenie na budowę było bardzo dawno wydane. Jeżeli 

woda w Wiśle była bardzo wysoka to zagrożenie może być realne, zwłaszcza w tym miejscu 

gdzie był przeciek 4 lata temu.  Wiem, ze na spotkaniu w dniu 26 lutego Pan Dyrektor 

powiedział, że posiadane środki wystarczają tylko na 8% potrzeb. Czy jesteśmy zdani tylko 

na siebie, czy otrzymamy jakąś pomoc, wiemy jak dział PROW, że jest poślizg. 

A. Szejerka - Kierownik OT ZMiUW w Kwidzynie – jeżeli coś się będzie działo, to 

będziemy na początku zdani wyłącznie na siebie. Dotyczy to całego powiatu a nawet dwóch, 

bo walka z powodzią to przede wszystkim piasek i worki.  

E. Krajewska – Wójt – te siły mogą być nie wystarczające. Zaniedbania Państwa są 

w tym temacie bardzo duże a odium spada na Wójta. Wojewoda napisał nam pismo, co Wójt 

zrobił w tym temacie.  

A. Szejerka – Kierownik OT ZMiUW w Kwidzynie – monitorujemy wszystko co jest 

związane z powodzią. Możemy zrobić spotkanie w tej sprawie.  

E. Krajewska – Wójt – zamierzam takie spotkanie zorganizować. Jednocześnie chcę 

znać Państwa opinie na temat stanu technicznego wałów na terenie Gminy Sadlinki.  

I. Tyburska – Z-ca Dyrektora ds. inwestycji ZMiUW – w związku z tym, że na terenie 

gminy gospodarzem jest Pan Andrzej proszę go o zabranie głosu.  

A. Szejerka – Kierownik OT ZMiUW w Kwidzynie – stan techniczny wałów jest 

określany jako dobry. Nie podkaszamy, nie sypiemy nawozów, nie podsiewamy ale te wały 

wytrzymają wysoką wodę. Wał to jest ośrodek gruntowy. Wały służą do okresowego 

zatrzymania wody około 1 tygodnia. Mamy programy budowy stopniów wodnych, ponieważ 

sama rezerwa Włocławka nie wystarczy. Jeżeli wystąpi powódź zatorowa poniżej to może 

być problem.  

I. Tyburska – Z-ca Dyrektora ds. inwestycji ZMiUW – Szanowni Państwo wy możecie 

się czuć bezpieczni ponieważ wały te przygotowane są na wysoką wodę. Czujemy niedosyt 

w tej sprawie ponieważ zdajemy sobie sprawę że 8% nie zaspokoi potrzeb i to jest problem.  

E. Krajewska – Wójt – pieniędzy jest co rocznie mniej, nie można mówić tutaj o 

kryzysie. Jakie to są koszty jeżeli coś się wydarzy. Czy Państwo wiedzą gdzie będzie baza 

firmy, która ma przeprowadzać remont wału. Chcemy aby te bazy były negocjowane  

z gminą.  

I. Tyburska – Z-ca Dyrektora ds. inwestycji ZMiUW – w tej chwili nie udzielę Państwu 

odpowiedzi na to pytanie, ponieważ nie wzięliśmy z sobą dokumentacji, ale firmy są bardzo 

doświadczone w tym zakresie.  

E. Krajewska – Wójt – powstał Zespół ale on nie rozwiąże problemów. Jest program 

dla Żuław, który nie obejmuje niziny Kwidzyńskiej i naszej Gminy.  

Ktoś postawił pompy a Gmina ma za to odpowiadać, że ta pompa nie pracuje? 
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A. Szejerka – Kierownik OT ZMiUW w Kwidzynie – ta sytuacja jest podobna jak w 

lipcu, gdzie mamy około 150 cm. Ten system grawitacyjny nie odprowadzi tego. Studium ma 

wykonać Pracownia Przyrodniczo – Technologiczna w Elblągu.  

I. Tyburska – Z-ca Dyrektora ds. inwestycji ZMiUW – mam nadzieję, że ten zespół 

będzie ściśle współpracował z naukowcami.  

P. Żyła – radny – zależy nam na szybkim odprowadzeniu wody. Jak było 

województwo elbląskie był pomysł odprowadzenia wody z Liwy do Wisły przy wykorzystaniu 

wiaduktu w Nowym Dworze  Kwidzyńskim.  

I. Tyburska – Z-ca Dyrektora ds. inwestycji ZMiUW – o czym Pan mówi, może 

okazać się, że teren zostanie przesuszony i to nie będzie maiło sensu a potem wy to nam 

zarzucicie.  

M. Grzyb – radny -  jak długo potrwa remont 

I. Tyburska – Z-ca Dyrektora ds. inwestycji ZMiUW – remont potrwa kilka miesięcy.  

E. Krajewska – Wójt – jesteśmy nieufni ponieważ powstało już kilka opracowań i nic 

z tego nie wynikło.  

W. Wiśniewski – radny – pompy miały być w 3 miejscach, przepompowania przy 

wiadukcie. Dzisiaj na Nogacie powstaje trzecia elektrownia wodna, jedna z nich jest pod 

zarządem RZGW pozostałe nie.  

A. Szejerka – Kierownik OT ZMiUW w Kwidzynie – elektrownie wodne dzisiaj też nie 

mają dobrej prasy.  

W. Wiśniewski – radny – na zachodzie Europy już się likwiduje te elektrownie. Za 

kilka dni Olszanica będzie pływała. 

A. Szejerka – Kierownik OT ZMiUW w Kwidzynie – tak, aktualnie jest problem, na 

Białej Górze jest teraz 180 cm, które obniżono z 210 cm.  

B. Krzemień – radny – będzie robiona inwestycja na kanale Jajło IV, czy zastawki 

będą robione? 

A. Szejerka – Kierownik OT ZMiUW w Kwidzynie – tak będą robione ale teraz jest 

właśnie moda na te zastawki. To od Państwa zależy aby utrzymać spółki wodne.  

A. Szejerka – Kierownik OT ZMiUW w Kwidzynie – w ubiegłym tygodniu było 

posiedzenie zespołu problemowego ds. rolnictwa. To co jest robione nie spełnia oczekiwań, 

ekspertyza Pana docenta Lisickiego to sprawa kilku lat.  

B. Filar – sołtys – jak co roku przysłuchujemy się tej rozmowie jak starej płycie. Nie 

chcę myśleć, co by się stało gdyby te wał pęk. Rzucimy kilak worków i za chwilę znowu 

będzie spływ.  Niech ten wykonawca, który będzie robił projekt posłucha tych ludzi  

z zewnątrz z dołu. Czy coś się w tej sprawie robi w stosunku do ubiegłej powodzi. Za kila lat 

się znowu spotkamy i będzie to samo.  
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J. Piskor – Przewodniczący Rady – podziękował Pani Iwonie Tyburskiej oraz Panu 

Andrzejowi Szajerce za przybycie na Sesję Rady Gminy i obszerne omówienie tematu  

w zakresie spraw związanych ze stanem technicznym wałów przeciwpowodziowych rzeki 

Wisły oraz utrzymaniem i konserwacją urządzeń melioracji podstawowej i planowanych 

pracach w tym zakresie w roku bieżącym na terenie gminy.  

 

Ad. 5. 

 Radni nie wnieśli interpelacji i zapytań.    

 

Ad. 6. 

E. Krajewska – Wójt - przedstawiła informację na temat spraw realizowanych  

w okresie między sesjami.  

 

Ad. 7. 

  J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXIX/259/2010 z dnia 2 

marca 2010 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2010 r.    

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.    

 

Ad. 8. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXIX/260/2010 z dnia 2 

marca 2010 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.   

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 9.  

 J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXIX/261/2010 z dnia 2 

marca 2010 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/133/2008 rady Gminy Sadlinki z dnia 27 

czerwca 2008 roku w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Sadlinki do 

Stowarzyszenia Powiślańska Lokalna Grupa Działania.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 10. 

  J. Piskor – Przewodniczący Rady - poprosił Panią Wójt o omówienie uchwały  

w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Sadlinki środków 

stanowiących fundusz sołecki w roku budżetowym 2011.  
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 E. Krajewska – Wójt – w ubiegłym roku uchwałę w tej sprawie  podejmowaliśmy do 

końca czerwca a w tym musimy do końca marca, to jest termin ustawowy.  Dużo robimy na 

terenie gminy a tym samym na terenie sołectw. Rozdrobnienie tych pieniędzy na 

poszczególne sołectwa nie było by dobre. Następną kwestią jest rozliczenie tych pieniędzy. 

Lepiej pieniądze skumulować i zrealizować konkretną inwestycję.  

 J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXIX/262/2010 z dnia  

2 marca 2010 r. nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Sadlinki środków 

stanowiących fundusz sołecki w roku budżetowym 2011.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 11.  

 J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXIX/263/2010 z dnia 2 

marca 2010 r. w sprawie zatwierdzenia projektu systemowego na rok 2010 w ramach 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 2013. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 12. 

Za przyjęciem protokółu obrad z XXVIII Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 15 

radnych uczestniczących w posiedzeniu w związku z czym protokół został przyjęty 

jednogłośnie.   

 

Ad. 13.      

W związku z tym, że radni nie złożyli żadnych interpelacji i zapytań nie było 

odpowiedzi dotyczących tego punktu.   

 

Ad. 14. 

S. Rogala – Sekretarz – wyjaśnił, iż zgodnie z zapisem § 84 Statutu Gminy Sadlinki 

Komisja Rewizyjna wykonuje inne zadania kontrolne na zlecenie Rady w zakresie i formach 

wskazanych w uchwałach rady, dlatego też ten temat należy przedstawić Radzie.  W wyniku 

dyskusji ustalono, że Rada zleca dokonanie kontroli w zakresie wykonania budżetu za rok 

2008, kontroli zamknięcia i rekultywacji składowiska odpadów komunalnych  

w miejscowości  Karpiny oraz kontrolę pracy Rady Gminy.  (Plan Kontroli stanowi załącznik 

Nr 2 do protokołu). 
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E. Krajewska – Wójt – jest dzisiaj Pan Tadeusz Kawka dzierżawca sieci 

wodociągowej. Są głosy, że woda ma nieodpowiedni zapach; zwłaszcza miejscowości 

Nebrowo Małe i Glina.  

T. Kawka – chodzi o zapach czy smak wody? 

M. Tumiłowicz – radny – przede wszystkim o zapach. 

T. Kawka – a on jest ciągły czy okresowy? 

M. Tumiłowicz – radny – ciągły. 

T. Kawka – my modernizujemy i co jakiś czas okresowo je dezynfekujemy. A te 

środki są na bazie sody. Przyczyna tego zapachu może tkwić gdzieś indziej. Czasem woda 

jest podgrzewana w bojlerze i nie ma zaworu zwrotnego i woda wtedy się cofa z bojlera do 

zimnej wody.  

M. Tumiłowicz – radny – informacje są od Państwa Pielków, Krzyżyków i ode mnie. 

Ja mam całą instalację od ciepłej wody osobno.  

T. Kawka - nie twierdzę, że tak musi być, ale podjedziemy do Pana i to sprawdzimy.  

E. Gadacz – sołtys -  mam pytanie w sprawie hydrantów. Jest zima i są one całe 

zasypane i nie ma do nich dostępu. A ile w naszej miejscowości Kaniczki musi być 

hydrantów według przepisów. Był pożar i strażacy nie mogli znaleźć hydrantów.  

T. Kawka – wszystkie istotne hydranty podlegają konserwacji i przeglądom. Ja znam 

temat straży nie domyślili się, że są tam zasuwy.  

E. Gadacz – sołtys -  trzeba w takim razie ich przeszkolić.  

T. Kawka – punkty hydrantowe nie służą do gaszenia. One są wykorzystywane w 

pierwszej kolejności. 

E. Gadacz – sołtys – czy stacje sa zabezpieczone, czy w razie braku prądu są tam 

agregaty prądotwórcze? 

T. Kawka – nie ma agregatów prądotwórczych. 

E. Gadacz – sołtys – to jest karygodne.   

M. Zdankiewicz – radny – czy jest taka możliwość aby w hydrantach pożarniczych 

nie było wody? 

T. Kawka – nie ma takiej możliwości.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – czy są jeszcze jakieś pytania?  

B. Filar – sołtys – czy w tym roku są przewidziane podwyżki wody? 

T. Kawka – nie ma.  

 

Ad. 15. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXIX Sesji Rady Gminy Sadlinki.  

 
Protokołował  
S. Rogala 


